
COMMISSIE R&E>VRAGEN INZAKE ARBEIDSMIGRANTEN:
Agendapunt 7-Rondvraag.

t.a.v. College en Raad. Betreft: Grootschalige huisvesting arbeidsmigranten op drie locaties.
Nu de eerste aanvragen voor grootschalige huisvesting zijn ingediend worden wij als raadsleden 
regelmatig aangesproken vanuit onze volksvertegenwoordigende rol. Naar aanleiding daarvan 
hierbij een aantal vragen.

VRAGEN:
1-Gemeenten zijn blijkens de beleidsnota verantwoordelijk voor het waarborgen van de veiligheid 
en beheersbehaarheid van woongebouwen en voor het bewaken van de ruimtelijke kwaliteit en 
leefbaarheid in de omgeving. Hoe gaat u deze verantwoordelijkheid vormgeven?
2-Is er een behoefte onderzoek gedaan naar het aantal benodigde shortstay verblijven?
3-Wanneer denkt u dat het maximum van 1000 short-stay arbeidsmigranten is behaald?
4-Wordt er ook gecontroleerd of de huisvesting uitsluitend dient voor short-stay migranten.
5-Hoe gaat u de controle regelen van het aantal mensen per locatie?
6-Heeft de gemeente voldoende capaciteit om de openbare orde en veiligheid te handhaven of 
gaat de handhaving mogelijk ten koste van andere handhavingstaken?
7-In het raadsvoorstel van december 2018 staat dat er een separaat voorstel komt inzake controle, 
voorkomen van overlast en handhaving van openbare orde en veiligheid. Is het mogelijk dit 
voorstel te ontvangen voordat vergunning wordt verleend voor grootschalige huisvesting op 
daartoe aangewezen locaties?
8-Naast de gemeente zijn ook de Stichting Normering Flexwonen, inspectie SZW en de 
Vreemdelingenpolitie betrokken bij controle en handhaving. Hoe is de samenwerking met deze 
partijen geregeld?
9-In hoeverre gaat u (kunt u) voorkomen dat huisvesting van arbeidsmigranten een verdienmodel 
wordt voor tussenpersonen (intermediairs), vragers en aanbieders van huisvesting en hoe gaat u 
(kunt u) voorkomen dat arbeidsmigranten voor de huisvesting zowel afhankelijk worden van een 
huisvester en werkgever tegelijk?
10-Wanneer in de praktijk mocht blijken dat de grootschalige huisvesting met name dient voor 
arbeidsmigranten die werken op méér dan 30 minuten reistijd tussen werk-locatie en huisvesting-
locatie, bent u dan bereid om het vastgestelde beleid aan te passen? 
11-De beleidsnota rept van regionale samenwerking inzake huisvesting van arbeidsmigranten. 
Gaan de andere gemeenten in het samenwerkingsverband ook grootschalige huisvesting voor 
arbeidsmigranten aanbieden?
12-Heeft u bij het opstellen van de beleidsnota vooraf contact gehad met buurgemeente 
Nederweert en bent u bekend met het standpunt van het gemeentebestuur van Nederweert ten 
aanzien van grootschalige huisvesting in de nabijheid van de gemeente Nederweert? 
13-Op 11 oktober 2018 is door het College een informatiebijeenkomst georganiseerd. Bent u 
bereid om een nieuwe informatiebijeenkomst te organiseren waarop een plan en van aanpak en 
een stappenplan ten aanzien van de uitvoering van het vastgestelde beleid wordt gepresenteerd?
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